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Els mecanismes d’activitat eco-
nòmica, el foment i la innova-
ció van centrar ahir la taula de 
treball de desenvolupament 
econòmic, que va comptar 
amb els ministres d’Economia 
i Finances, Pere López; d’Or-
denament Territorial, Medi 
Ambient i Agricultura, Vicenç 
Alay, i de Salut, Benestar i Tre-
ball, Cristina Rodríguez, a més 
del secretari d’Estat per a la 
Reforma de l’Administració. 

Nova reunió 
pel pacte 
econòmic

tati masià

govern

El cap de Govern, Jaume Bar-
tumeu, va explicar ahir que el 
projecte de construcció d’un 
nou edifici multifuncional de la 
Universitat d’Andorra (UdA) 
adjacent a la plaça Major s’ha 
de reconduir i revisar, ja que es 
va signar un conveni “a corre-
cuita” el 27 de maig passat per 
“forçar l’actual administració a 
assumir-lo”. 

Segons Bartumeu, el conveni 
a què van arribar l’anterior Go-
vern i el Comú lauredià per a la 
construcció d’un nou edifici mul-
tifuncional estava desaconsellat 
per diferents informes tècnics i 
el ministre de Cultura anterior es 
va afanyar a firmar-lo unes hores 
abans que es donés oficialment 
per acabat el seu mandat. 

Aquestes declaracions les va 
fer en el marc de l’acte d’inau-
guració del curs acadèmic 2009-

2010 de la Universitat d’Andor-
ra, que es va celebrar ahir al matí 
a l’Auditori Rocafort de Sant Ju-
lià de Lòria. 

El cap de Govern va voler 
deixar clar que aquest projecte 
es revisarà, a més d’altres qües-
tions, el dia 6 de novembre, en 
el transcurs una reunió prevista 

entre l’executiu i la corporació 
laurediana.

D’altra banda, el rector de 
l’UdA, Daniel Bastida, va valo-
rar molt positivament l’ajut del 
Govern a la universitat, que per-
metrà rebaixar les matrícules un 
20%, així com l’increment del 4% 
d’inscrits aquest curs. 

El Govern revisarà l’ampliació 
de la Universitat d’Andorra

ensenyament superior
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anDorra la vella
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un moment de l’acte inaugural del curs 2009-2010 de la universitat d’andorra.

La Confederació Empresarial 
Andorrana (CEA) va organit-
zar ahir la conferència Claus a 
tenir en compte per afrontar un 
conveni col·lectiu, juntament 
amb l’empresa Strategos. La 
xerrada va ser presentada pel 
soci director de Mercer, Rafel 
Martínez Comellas, i va anar 
a càrrec de la directora de 
l’àrea legal-laboral d’aques-
ta entitat, Dolors Sanahuja 
Cambra. 

Xerrada sobre 
els convenis 
col·lectius

tati masià

conferència


